

# 主题：8天7晚 厦门·大埔·客家土楼 + 梅州

日期：2024年4月15日至4月22日

很高兴为您提供一项于 2024 年 4 月 15日至22 日举办大埔回乡团提案，希望您有一个难以忘怀的体验。

回乡团行程如下：

日期	行程	景点	酒店
Day 1 (一) 15 APRIL 2024 (L/D)	入境-厦门	厦门航空 MF824 08.00- 12.15 乘机抵达厦门，午餐后前往厦门【南普陀寺】，这是最早的佛教高等教育基地—闽南佛学院、全国唯一的佛教学院，是闽南首屈一指的重点寺院，外观厦门大学。【中山路步行街】自由逛街。	厦门成功酒店或同级
Day 2 (二) 16 APRIL 2024 (B/L/D)	厦门-永定	早餐后，乘渡船前往素有“海上花园、钢琴之岛、音乐之乡”美誉的【鼓浪屿】岛上遍布着各国的建筑，哥特式教堂、罗马式喷泉、中西结合的别墅……堪称【万国建筑博览】；参观万婴之母林巧稚纪念园【毓园】，漫步在鼓浪屿的街头小巷，【港仔后沙滩】。【洪坑土楼群】村内荟萃了永定土楼的精华，土楼王振成楼是景区中富丽堂皇的一个，景区内还有布达拉宫宫殿式的土楼奎聚楼，五凤楼的经典、永定府第式的杰出代表福裕楼，以及有袖珍土楼之称的如升楼。晚餐后，【土楼篝火晚会】。	永定土楼王子酒店 备注： 土楼篝火晚会以足够人数为前提 120 Pax
Day 3 (三) 17 APRIL 2024 (B/L/D)	永定-大埔	早餐后，大埔【茶阳古镇】茶阳是大埔县老县城，最早建县城于明嘉靖年间，至今已有 470 多年的历史。游览【张弼士故居】这座古老的建筑见证了海外客家人的奋斗历程。【大埔中山纪念堂】【三河坝纪念馆】中国重点烈士纪念建筑物。之后参观韩江源头标志性建筑【母亲石雕像】，在此处可见汀江、梅江、梅潭河三江汇合成韩江流向潮汕平原。（安排大合照）晚饭后【夜游西湖公园】是一个集历史文化、民俗风情、康体运动、游乐休闲为一体的城市山水公园。	大埔瑞锦酒店或同级
Day 4 (四) 18 APRIL 2024 (B/L/D)	大埔	早餐后，游览【百侯古镇】这一个充满浓郁的客家民俗风情的古老村镇，也是梅州第一个“中国历史文化名镇”。【坪山梯田】坪山千亩梯田建于明朝中期，总共有 1200 多亩，阡陌交错，绵延起伏，远远望去十分壮观，如同一幅流淌着的田园画，让人着迷。【大埔博物馆（周一闭馆）】千年古邑、人文秀区、红色土地、粤东瓷都等 8 个展厅，丰富多彩的藏品充满地方特色。	大埔瑞锦酒店或同级

Day 5 (五) 19 APRIL 2024 (B)	大埔	自由活动 用车服务 10 小时 埔联总会理事会议在瑞锦酒店 没有参加会议或者回乡探亲安排 1 个景点【 <b>万佛塔</b> 】	大埔瑞锦酒店或同级
Day 6 (六) 20 APRIL 2024 (B/L/D)	大埔-梅州 -大埔	早餐后, 游览【 <b>客天下景区</b> 】梅州客天下景区是以梅州原生态的自然山水、深厚的客家文化为依托, 集科研、教育、培训、生态、文化、休闲、度假、居住和旅游等为一体的客家文化生态旅游产业园。梅州游览【 <b>千佛塔</b> 】是一座铁塔, 铸于 965 年。塔的每面都铸有大小佛像 250 尊, 四面共计有一千尊佛, 游览【 <b>客家博物馆 (逢周一闭馆)</b> 】是国内首家全面展示客家民系文化渊源与发展, 系统收藏、整理、研究、展示客家历史文物与客家民俗文物的综合性博物馆。【 <b>梅江老街</b> 】作为梅州历史文化的重要见证, 凌风路老街处处展现着梅州发展的历史痕迹。	大埔瑞锦酒店或同级
Day 7 (日) 21 APRIL 2024 (B/L/D)	大埔-厦门	早餐后, 【 <b>集美学村</b> 】集美是爱国华侨陈嘉庚先生的故乡, 学村是他亲自指导下创立, 其建筑融中西风格于一炉, 体现了典型的闽南侨乡的建筑风格。【 <b>沙坡尾</b> 】在文艺海岛城市厦门, 有这么一个地方, 不事张扬, 低调平静, 这里可以看到老厦门渔民的缩影, 游览【 <b>最美马拉松赛道—七彩环岛路</b> 】, 为国内第一条海滨环岛彩色公路, 绿色的大山, 青色的植被, 黑色的主干道, 红色的人行道, 黄色的沙滩, 蓝色的海洋。	厦门成功酒店或同级
Day 8 (一) 22 APRIL 2024 (B)	厦门-出境	厦门航空 MF847 09.35-14.40 早餐后, 乘机返回温馨的家。	温暖的家

#### 配套包括:

- 景点门票
- 中文导游和领队
- 住宿 7 晚 2 人 1 房
- 空调车辆 / 巴士
- 12 个正餐 - 7 个早餐
- 每人每天一瓶矿泉水

#### 配套不包括:

- \* 个人消费 & 行程以外的费用
- \* 旅游保险 (旅游公司有提供代购旅游保险)

保额 RM 500,000 : 70 岁以下每人 RM 85.00 & 70 岁以上 每人 RM 149.00

### 参加资格:

- 年龄 12 岁及以上的儿童将按照成人价格收费
- 儿童必须在任何时候都有成年人陪同

### 附加信息:

- 残疾人士和孕妇可以参加，但请注意此活动需要长时间步行。
- 以上行程仅供参考；实际情况可以根据需要调整活动顺序和时间。
- 我们优先考虑游客的安全和舒适，并将提供必要的协助和服务。

### 条款与条件:

- 取消政策：不接受取消、退款或更改。

### 重要事项:

- 航空公司如果在团队出发前增加燃油附加费(YQ)，旅客须付燃油附加费之差额。
- 参加旅游团者必须有国际护照，有效期由出发日期起最少 6 个月。
- 托运行李将根据航空公司规定 1 人 1 行李 23 KG。（如增加行李数量或超重需个人承担）
- 任何三人房都以折叠式加床为标准。特殊房型，房间联通等要求，将以实际现场安排为主，并有可能进行相关收费。
- 由于天气关系或人为关系而导致航班误机情况，一切费用需由客人自负。客人必须自行购买旅游保险保障自己的利益。
- 由于天气关系或人为关系而导致入院治疗情况，一切费用需由客人自负；旅行社不代付一切医药费用。

### 价格:

团费: 每人 RM5,000, 单人房需补差价 RM700

### 厦门航空:

出发日期: 15/04/2024 航班号: MF824 出发时间08.00 - 预计抵达时间12.15

回程日期: 22/04/2024 航班号: MF847 回程时间09.35 - 预计抵达时间14.40

1 件行李 23KG & 来回飞机餐 ( 机票价格浮动以订时为标准 )

# Subject: 8 Days/7 Nights Xiamen·Dabu·Hakka Tulou+Meizhou Tour

Date: 15-22 April 2024

We are pleased to present you with a proposal for a 8 days/7 nights Xiamen·Dabu·Hakka Tulou+Meizhou tour from April 15th to 22nd, 2024.

The itinerary is as follows:

Date	Itinerary	Attractions	Hotel
Day 1 (一) 15 APRIL 2024 (L/D)	Arrival- Xiamen	Xiamen Airlines MF824 08.00- 12.15 Arrive in Xiamen by plane and go to Xiamen [Nanputuo Temple] after lunch. This is the earliest Buddhist higher education base - Southern Fujian Buddhist College, the only Buddhist college in the country, and the leading key temple in southern Fujian. It looks like Xiamen University. [Zhongshan Road Pedestrian Street] Shopping freely.	Xiamen Chenggong Hotel or similar class
Day 2 (二) 16 APRIL 2024 (B/L/D)	Xiamen- Yongding	After breakfast, take a ferry to Gulangyu Island, known as the "Garden on the Sea, Piano Island, and Music Capital", which is full of buildings from various countries. It can be called a "World Architecture Expo." Visit the Mother of Thousands Garden Memorial Park (Yuyuan) and take a stroll through the streets and alleys of Gulangyu. Visit the Gangzi Beach. In the Hongkeng Tulou Cluster, you can see the essence of the Yongding Tulou, with the magnificent Tulou King Zhencheng Building being one of the highlights. There is also the Palace-style Tulou Kuiju Building, the classic Wufeng Building, and the outstanding representative of the Yongding Mansion-style, Fuyu Building. After dinner, enjoy the Tulou Bonfire Evening Party.	Yong Ding King Hotel or similar class  Note: Tulou bonfire party Subject to sufficient number of people 120 Pax
Day 3 (三) 17 APRIL 2024 (B/L/D)	Yongding- Taibu	After breakfast, we will visit the Tea Yang Ancient Town in Dabu County. Tea Yang is the old county town of Dabu County and has a history of over 470 years, with the county town being first established during the Ming Dynasty. We will visit the ancient residence of Zhang Bishi, which witnessed the struggles of overseas Hakka people. We will also visit the Dabu Zhongshan Memorial Hall and the Sanheba Memorial Hall, both of which are important martyr memorials in China. Afterwards, we will visit the iconic Hanjiang Source's Mother Statue, where the Tingjiang, Meijiang, and Meitan rivers converge to form the Hanjiang River, flowing towards the Chaoshan Plain. We will take a group photo here. After dinner, we will go for a night tour of Xihu Park, which is a city landscape park that combines historical culture, folk customs, sports, and recreational activities.	Ruijin Hotel Dabu or similar class

Day 4 (四) 18 APRIL 2024 (B/L/D)	Dabu	After breakfast, visit <b>Baihou Ancient Town</b> , which is a ancient village full of Hakka cultural heritage and is also the first "China Historical and Cultural Famous Town" in Meizhou. Then, visit <b>Pingshan Terraces</b> , which were built in the mid-Ming Dynasty and cover more than 1,200 acres. The terraces are crisscrossed and undulating, presenting a magnificent view like a flowing rural painting. They are truly captivating. Finally, visit <b>Dabu Museum (closed on Mondays)</b> , which consists of eight exhibition halls showcasing the thousand-year-old ancient city, cultural and artistic district, red land, and the porcelain capital of eastern Guangdong. The museum's diverse collection is full of local characteristics.	Ruijin Hotel Dabu or similar class
Day 5 (五) 19 APRIL 2024 (B)	Dabu	Free and easy The Pu Association Council Meeting is held at Ruijin Hotel. If you are not attending the meeting or visiting your hometown, you can arrange a visit to one attraction. <b>Buddhas Pagoda</b> . 10-hour coach service.	Ruijin Hotel Dabu or similar class
Day 6 (六) 20 APRIL 2024 (B/L/D)	Dabu- Meizhou- Dabu	After breakfast, visit the <b>Ketianxia</b> Scenic Area, which is a Hakka cultural and ecological tourism industrial park based on the natural landscape and rich Hakka culture of Meizhou. It combines research, education, training, ecology, culture, leisure, vacation, residence, and tourism. Meizhou is <b>famous for the Qianfo Pagoda</b> , an iron pagoda built in 965 AD. Each side of the pagoda is adorned with 250 Buddha statues, totaling 1,000 statues in all. Visit the <b>Hakka Museum (closed on Mondays)</b> , which is the first comprehensive museum in China to exhibit the cultural origins and development of the Hakka people. It systematically collects, organizes, researches, and displays historical and folk artifacts. <b>Meijiang Old Street</b> , as an important witness to the historical and cultural development of Meizhou, showcases the historical traces of Meizhou's development at every corner.	Ruijin Hotel Dabu or similar class
Day 7 (日) 21 APRIL 2024 (B/L/D)	Dabu- Xiamen	After breakfast, visit <b>Jimei School Village</b> . Jimei is the hometown of patriotic overseas Chinese Mr. Tan Kah Kee, and the School Village was founded under his personal guidance. Its architecture combines Chinese and Western styles, reflecting the typical architectural style of the Minnan overseas Chinese. In Xiamen, a literary and artistic island city, there is a place called <b>Shapo Wei</b> , which is calm and low-key. Here, you can see the essence of the old Xiamen fishermen. Visit the <b>most beautiful marathon track, the Colorful Ring Road</b> , which is the first coastal island color highway in China. The green mountains, the blue vegetation, the black main road, the red sidewalks, the yellow sandy beach, and the blue ocean make it a stunning sight.	Xiamen Chenggong Hotel or similar class
Day 8 (一) 22 APRIL 2024 (B)	Xiamen - Departure	Xiamen Airlines MF847 09.35-14.40 After breakfast, take the flight back to your sweet home	Sweet Home

**The package includes:**

- Admission tickets to attractions
- Excellent Chinese-speaking tour guides and team leaders
- 7 nights accommodation in a double room for 2 people
- Air-conditioned vehicles for transportation
- 12 meals - 7 breakfasts
- One bottle of mineral water per person per day

**The package does not include:**

- Personal expenses and costs outside of the itinerary
- Travel insurance (The travel company can provide travel insurance for purchase)

Coverage amount:

RM500,000.00. Prices are RM85.00 per person for those under 70 years old and RM149.00 per person for those 70 years old and above.

**Eligibility to participate:**

- Children aged 12 and above will be charged at adult prices.
- Children must be accompanied by an adult at all times.

**Additional information:**

- People with disabilities and pregnant women are allowed to participate, but please note that this activity involves long periods of walking.
- The above itinerary is for reference only; the actual arrangements may be adjusted based on needs, including the sequence and timing of activities.
- We prioritize the safety and comfort of our guests and will provide necessary assistance and services.

**Terms and Conditions:**

- Cancellation Policy: No cancellations, refunds, or changes are accepted.

**Important Information:**

- If the airline adds a fuel surcharge (YQ) before the departure of the group, passengers must pay the difference in fuel surcharge.
- Participants must have a valid international passport with a minimum validity of 6 months from the departure date.
- Checked baggage is limited to 1 piece per person weighing 23kg, in accordance with airline regulations. Any additional baggage or overweight baggage will be at the individual's own expense.
- Any triple room is equipped with a foldable extra bed as standard. Special room types, interconnecting rooms, and other requests will be arranged on-site and may incur additional charges.
- In the event of flight delays or cancellations due to weather or other factors, all expenses will be the responsibility of the guest. Guests are advised to purchase travel insurance to protect their own interests.
- In the event of hospitalization due to weather or other factors, all medical expenses will be the responsibility of the guest; the travel agency will not cover any medical expenses.

**Price:**

Tour cost: **RM5,000** per person, Single room supplement: RM700

**Xiamen Airlines:**

**Departure Date:** 15/04/2024 **Flight Number:** MF824 **Departure Time:** 08:00 - **Estimated Arrival Time:** 12:15

**Return Date** : 22/04/2024 **Flight Number:** MF847 **Return Time** : 09:35 - **Estimated Arrival Time:** 14:40

1 piece of luggage weighing 23kg & in-flight meals (flight ticket prices may vary at the time of booking)